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     Protokół Nr 362/2023 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w dniu 8 stycznia 2024 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 9:00 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu  

2. Alicja Prill  - Wicestarosta  

3.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu  

4.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu  

5.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

3. Róża Werocy – Inspektor w Wydziale Organizacji i Spraw Społecznych 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Zaproponował wprowadzenie zmian  

do porządku obrad: 

 

 Rozpatrzenie w pkt. 2a) sprawy dotyczącej podjęcia decyzji w sprawie uznania 

celowości realizacji zadania publicznego pod nazwą „Cykl szkoleń dla organizacji 

pozarządowych” w trybie art. 19a ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie (t.j. Dz. U. z 2023 r. poz. 571). 
 Rozpatrzenie w pkt. 2b) sprawy dotyczącej podjęcia decyzji w sprawie uznania 

celowości realizacji zadania publicznego pod nazwą: „Przemoc domowa po 

nowelizacji” w trybie art. 19a ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie (t.j. Dz. U. z 2023 r. poz. 571). 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem zmian do porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił porządek posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonych zmian: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

2a) Podjęcie decyzji w sprawie uznania celowości realizacji zadania publicznego pod nazwą 

„Cykl szkoleń dla organizacji pozarządowych” w trybie art. 19a ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 

r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie (t.j. Dz. U. z 2023 r. poz. 571). 
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2b) Podjęcie decyzji w sprawie uznania celowości realizacji zadania publicznego pod 

nazwą: „Przemoc domowa po nowelizacji” w trybie art. 19a ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie (t.j. Dz. U. z 2023 r. poz. 571). 

3. Wyrażenie zgody na złożenie oświadczenia o gotowości realizacji „Programu 

wyrównywania różnic między regionami III” w roku 2024. 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie ustalenia planu 

finansowego budżetu Powiatu Myśliborskiego i planu finansowego zadań zleconych z zakresu 

administracji rządowej na 2024 rok. 

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przekazania uprawnień 

kierownikowi jednostki organizacyjnej do dokonywania zmian w planie finansowym 

wydatków jednostki na 2024 rok. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa do wykonywania uprawnień Powiatu Myśliborskiego wynikających z prawa 

własności udziałów w spółce Szpital Barlinek Sp. z o.o. oraz zajęcia stanowiska w sprawie 

tematów objętych porządkiem obrad. 

7. Zapoznanie się z pismem Burmistrza Barlinka z dnia 11.12.2023r. znak 

RK.III.7003.5.38.2023 w sprawie dofinansowania działalności Szpitala Barlinek Sp.  z o.o. 

8. Sprawy różne. 

9. Zakończenie posiedzenia.   

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem porządku posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonych zmian głosowało  

5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 2a) 

Podjęcie decyzji w sprawie uznania celowości realizacji zadania publicznego pod nazwą 

„Cykl szkoleń dla organizacji pozarządowych” w trybie art. 19a ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie (t.j. Dz. U. z 2023 r. poz. 571). 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o przedstawienie i wyjaśnienie przedmiotowej sprawy. 

 

Róża Werocy – Inspektor w Wydziale Organizacji i Spraw Społecznych 

Przekazała, że do tut. Urzędu wpłynęła oferta Stowarzyszenia Pactum z siedzibą w Dębnie dot. 

realizacji zadania publicznego pn. „Cykl szkoleń dla organizacji pozarządowych”. Oferta 

dotyczy przyznania dotacji w kwocie 10.000,00 zł w trybie uproszczonym, z pominięciem 

otwartego konkursu ofert polegające na przeprowadzeniu  szkoleń dla organizacji 

pozarządowych  

w pięciu miejscowościach powiatu myśliborskiego tj. Barlinek, Boleszkowice, Dębno, 

Nowogródek Pomorski i Myślibórz.  

W każdej z tych miejscowości miałoby zostać przeprowadzone jedno szkolenie dla organizacji 

pozarządowych z zakresu podstaw prawnych w zakresie prowadzenia organizacji, obowiązków 

prawnych i podatkowych. 

Wydział proponuje nie uznawać celowości realizacji zadania publicznego ze względu na 

realizowany od października 2023 roku do kwietnia 2024 roku bezpłatny cykl szkoleń  dla 

organizacji pozarządowych działających na terenie powiatu myśliborskiego w ramach projektu 

NGO+BIZNES=SUKCES!. Szkolenia te organizowane są o znacznie szerszej tematyce niż 

proponuje Oferent. Szkolenia odbywają się w siedzibie Starostwa Powiatowego i są 

prowadzone przez specjalistów z zakresu finansów i rachunkowości, a także trenerów  

z Ośrodka Wsparcia Ekonomi Społecznej w Gorzowie Wlkp. Szkolenia są finansowane  

w ramach projektu Nowe FIO przez Narodowy Instytutu Wolności przy Współpracy  



3 
 

z Zachodnią Izbą Przemysłowo – Handlową w Gorzowie Wlkp. Uczestnicy mają zapewnione 

bezpłatne materiały szkoleniowe, poczęstunek oraz opiekę poszkoleniową trenerów.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy Powiat ponosi koszty realizowanych szkoleń? 

 

Róża Werocy – Inspektor w Wydziale Organizacji i Spraw Społecznych 

Odpowiedziała, że szkolenia są bezpłatne, realizowane w ramach środków zewnętrznych. Nie 

ma zatem zasadności finansowania wnioskowanego zadania, gdyż jest ono już realizowane.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu nie uznał celowości realizacji zadania publicznego pod nazwą „Cykl szkoleń 

dla organizacji pozarządowych” w trybie art. 19a ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r.  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie (t.j. Dz. U. z 2023 r. poz. 571) podejmując 

uchwałę Nr 362/1345/2024 z dnia 8 stycznia 2024 roku w sprawie odmowy zlecenia realizacji 

zadania pn. „Cykl szkoleń dla organizacji pozarządowych”.      

Za uznaniem celowości realizacji zadania publicznego głosowało 0 Członków Zarządu, 

przeciw - 2 (A. Potyra, M. Kuziel), 3 Członków Zarządu (A. Prill, W. Drzewińska,  

M. Norsesowicz) wstrzymało się od głosu 

 

Ad. 2b) 

Podjęcie decyzji w sprawie uznania celowości realizacji zadania publicznego pod nazwą: 

„Przemoc domowa po nowelizacji” w trybie art. 19a ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie (t.j. Dz. U. z 2023 r. poz. 571). 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Róża Werocy – Inspektor w Wydziale Organizacji i Spraw Społecznych 

Przekazała, że do tut. Urzędu wpłynęła oferta Stowarzyszenia Pactum z siedzibą w Dębnie dot. 

realizacji zadania publicznego pn. „Przemoc domowa po nowelizacji”. Oferta dotyczy 

przyznania dotacji w kwocie 10.000,00 zł w trybie uproszczonym, z pominięciem otwartego 

konkursu ofert polegające na przeprowadzeniu szkolenia w każdej gminie powiatu 

myśliborskiego z zakresu nowelizacji ustawy z dnia 29 lipca 2005 roku o przeciwdziałaniu 

przemocy domowej. Odbiorcami zadania będą przedstawiciele OPS – u i PCPR-u a także 

członkowie zespołów interdyscyplinarnych  oraz grup pomocowo – diagnostycznych  mających 

siedzibę na terenie poszczególnych gmin powiatu myśliborskiego, a także osób zamieszkałych 

na w/w obszarze. 

Wydział OR proponuje nie uznawać celowości realizacji zadania publicznego ze względu na 

fakt, iż Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu realizuje w/w zadania  jako 

statutowe w znacznie szerszym wymiarze niż proponuje Oferent. W 2023 roku  zorganizowano 

konferencje na temat „Kryzysu przemocy domowej w świetle aktualnych przepisów prawa. 

Teoria i praktyka w Powiecie Myśliborskim” oraz „Przemoc i cyberprzemoc oraz wsparcie dla 

osób pokrzywdzonych i inne zachowania ryzykowne dzieci i młodzieży”. W spotkaniu 

uczestniczyli przedstawiciele jednostek pomocy społecznej, policji, psychologów oraz 

kuratorskiej służby sądowej zajmujący się na co dzień przemocą domową, rówieśniczą  

i cyberprzemocą z terenu powiatu myśliborskiego. Zadanie było współfinansowane w ramach 

Projektu ,,Rodzina jest najważniejsza 2019-2023” finansowany ze środków Europejskiego 

Funduszu Społecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Zachodniopomorskiego na lata 2014-2020. 

W związku z powyższym nie jest zasadnym uznanie celowości zlecenia realizacji 

przedmiotowego zadania. 
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Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy nie można tego zatem załatwić w innym trybie skoro nasze jednostki organizują 

tego typu szkolenia? Czy sprawa musi trafiać na Zarząd, czy nie można udzielić w inny sposób 

odpowiedzi? Zauważyła, że nie sprzeciwiamy się tego typu działaniom, tylko nie ma w tej 

chwili takiej potrzeby. 

 

Róża Werocy – Inspektor w Wydziale Organizacji i Spraw Społecznych 

Odpowiedziała, że ustawa o pożytku publicznym i o wolontariacie wskazuje, że jeżeli wpływa 

oferta w trybie małego grantu to Zarząd Powiatu w ciągu siedmiu dni uznaje jej celowość. 

Ponadto podkreśliła, że podstawowym trybem przekazywania dotacji dla NGO jest otwarty 

konkurs ofert, co wynika z rocznego programu współpracy Powiatu Myśliborskiego  

z organizacjami pozarządowymi.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu nie uznał celowości realizacji zadania publicznego pod nazwą: „Przemoc 

domowa po nowelizacji” w trybie art. 19a ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie (t.j. Dz. U. z 2023 r. poz. 571)  podejmując uchwałę Nr 

362/1346/2024 z dnia 8 stycznia 2024 roku w sprawie odmowy zlecenia realizacji zadania pn. 

„Przemoc domowa po nowelizacji”.  

Za uznaniem celowości realizacji zadania publicznego głosowało 0 Członków Zarządu, 

przeciw - 2 (A. Potyra, M. Kuziel), 3 Członków Zarządu (A. Prill, W. Drzewińska,  

M. Norsesowicz) wstrzymało się od głosu 

 

Ad. 3 

Wyrażenie zgody na złożenie oświadczenia o gotowości realizacji „Programu 

wyrównywania różnic między regionami III” w roku 2024. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie kartą sprawy, w której wskazano, iż w związku  

z ogłoszonym naborem wniosków o dofinansowanie ze środków PFRON w ramach „Programu 

wyrównywania różnic między regionami III”, niezbędne do złożenia wniosku  

o dofinansowanie oraz wystąpienia, jest złożenie w Zachodniopomorskim Oddziale PFRON  

w Szczenicie oświadczenia o wyrażeniu gotowości realizacji „Programu wyrównywania różnic 

między regionami III” w roku 2024. 

Wskazał, że jest to zatem wstępny etap i wskazanie na gotowość do realizacji zadań w ramach 

programu.  

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Wyjaśnił, ż Centrum Usług Wspólnych wystąpiło do wszystkich jednostek z zapytaniem  

w zakresie potrzeb w tym zakresie.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na złożenie oświadczenia o gotowości realizacji „Programu 

wyrównywania różnic między regionami III” w roku 2024. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw  - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa 

do wykonywania uprawnień Powiatu Myśliborskiego wynikających z prawa własności 
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udziałów w spółce Szpital Barlinek Sp. z o.o. oraz zajęcia stanowiska w sprawie tematów 

objętych porządkiem obrad. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy udzielenia pełnomocnictwa do wykonywania uprawnień 

Powiatu Myśliborskiego wynikających z prawa własności udziałów w Spółce Szpital Barlinek 

Sp. z o.o., podczas Nadzwyczajnego Zgromadzenia Wspólników Spółki w dniu 

 09 stycznia 2024 r., w tym wykonywania prawa głosu w imieniu Powiatu Myśliborskiego. 

 

Odczytał proponowany porządek Nadzwyczajnego Zgromadzenia Wspólników Spółki: 

1. Otwarcie Nadzwyczajnego Zgromadzenia Wspólników;  

2. Wybór Przewodniczącego Nadzwyczajnego Zgromadzenia Wspólników - uchwała;  

3. Stwierdzenie prawomocności obrad Nadzwyczajnego Zgromadzenia Wspólników; 

4. Przyjęcie porządku dziennego - uchwała; 

5. Podjęcie uchwały w przedmiocie podwyższenia kapitału zakładowego spółki do kwoty 

14.891.000,00 zł (czternaście milionów osiemset dziewięćdziesiąt jeden tysięcy 

złotych), tj. o kwotę 1.000,00 zł (jeden tysiąc złotych), poprzez utworzenie 1 (jednego) 

udziału o wartości nominalnej 1.000,00 zł ( jeden tysiąc złotych) i objęcia 1 (jednego) 

udziału o nominalnej wartości 1.000,00 zł w podwyższonym kapitale zakładowym 

przez wspólnika Gminę Barlinek oraz przeznaczenia nadwyżki ceny w kwocie 

499.000,00 zł (czterysta dziewięćdziesiąt dziewięć tysięcy złotych) nad wartością 

nominalną obejmowanych udziałów na kapitał zapasowy;  

6. Podjęcie uchwały w przedmiocie zmiany umowy spółki – aktu założycielskiego spółki 

z ograniczoną odpowiedzialnością Szpital Barlinek – w zakresie zmiany struktury 

udziałowej w spółce związanej z podwyższeniem kapitału zakładowego spółki  

i objęciem 1 (jednego) udziału w podwyższonym kapitale zakładowym przez Gminę 

Barlinek;  

7. Podjęcie uchwały w przedmiocie wyrażenia zgody na użycie kapitału zapasowego; 

8. Zamknięcie obrad. 

Poinformował, że Nadzwyczajne Zgromadzenie Wspólników Spółki odbędzie się w siedzibie 

Kancelarii Notarialnej w Myśliborzu. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zaproponowała, aby pełnomocnictwo zostało udzielone Staroście Myśliborskiemu – 

Andrzejowi Potyrze.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu udzielił pełnomocnictwa Staroście Myśliborskiemu – Andrzejowi Potyrze  

i tym samym podjął uchwałę Nr 362/1347/2024 z dnia 8 stycznia 2024 roku w sprawie 

udzielenia pełnomocnictwa do wykonywania uprawnień Powiatu Myśliborskiego 

wynikających z prawa własności udziałów w spółce Szpital Barlinek Sp. z o.o. oraz zajęcia 

stanowiska w sprawie tematów objętych porządkiem obrad. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw  - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przekazania uprawnień 

kierownikowi jednostki organizacyjnej do dokonywania zmian w planie finansowym 

wydatków jednostki na 2024 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy upoważnienia kierownika jednostki budżetowej – 

Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Myśliborzu do dokonywania zmian  

w planie wydatków jednostki w ramach tego samego rozdziału klasyfikacji budżetowej, za 

wyjątkiem wydatków na wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń oraz wydatków 

majątkowych. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 362/1348/2024 z dnia 8 stycznia 2024 roku w sprawie 

przekazania uprawnień kierownikowi jednostki organizacyjnej do dokonywania zmian  

w planie finansowym wydatków jednostki na 2024 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw  - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 7 

Zapoznanie się z pismem Burmistrza Barlinka z dnia 11.12.2023r. znak 

RK.III.7003.5.38.2023 w sprawie dofinansowania działalności Szpitala Barlinek Sp.  z o.o. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowe pismo, w którym Burmistrz Barlinka informuje, że w związku  

z podjętą przez Radę Miejską w Barlinku Uchwałą LXXII/477/2023 z dnia 30 listopada 2023 

roku w sprawie uchwalenia Budżetu Gminy Barlinek na 2024 rok, w przedmiotowym budżecie 

zaplanowana została kwota 3 000 000,00 zł, która przeznaczona zostanie na rzecz Szpitala 

Balinek Sp. z o.o. 

W związku z powyższym Burmistrz prosi o podjęcie decyzji w zakresie dofinansowania 

działalności Szpitala Barlinek Sp. z o.o. przez Powiat Myśliborski, proporcjonalnie do 

wysokości udziałów wspólników.  

Zauważył, że wspólnik większościowy, czyli Gmina Barlinek pisze do wspólnika 

mniejszościowego, o zabezpieczenie środków na rzecz szpitala, natomiast kiedy my 

chcieliśmy, aby pokazano nam audyt to Burmistrz odmówił jego przekazania. Zauważył, że 

sytuacja jest kuriozalna, z jednej strony przekazywane jest pismo o środki finansowe, a z drugiej 

strony nie ma zgody na przekazanie treści przeprowadzonego audytu w spółce. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zwrócił uwagę, że Szpital posiada niespłacone pożyczki jakie zostały udzielone przez Powiat 

w kwocie 800 000,00 zł, których termin spłaty został wydłużony do końca miesiąca stycznia 

br. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, na zwołane Nadzwyczajne Zgromadzenie Wspólników Spółki. Wskazał, że nie 

jesteśmy traktowani poważnie. Przekazał, że proporcjonalnie do udziałów kwota jaką powiat 

musiałby zabezpieczyć to 665 689,15 zł. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na redakcję przekazanego pisma. Burmistrz informuje nas, że zostały 

zabezpieczone w budżecie środki finansowe z przeznaczeniem na rzecz szpitala w kwocie 

3 000,000 zł, jednak nie wskazano, jaka część środków to zobowiązania z tyt. wykupu obligacji.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zauważył, że pewnie jest to połowa z zaplanowanej kwoty. 
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Wskazała, że prosi się nas o dofinasowanie spółki. Gmina może również wskazać, że 

wykonanie np. parkingu, który i tak jest wykonywany jest dofinansowaniem na rzecz szpitala. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał, czy zostało złożone odwołanie od odmownej decyzji w sprawie udostępnienia audytu? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że tak. Zwrócił uwagę na sytuację spółki, poinformował o odbytym spotkaniu  

z Prezesem Zarządu Spółki. Wskazał, że nie widać żadnej współpracy z Gminą, na komisjach 

przedstawiano jedynie żądania. Poruszył temat dotyczący pracy lekarzy. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, czy w związku z tym, że Gmina Barlinek jako większościowy udziałowiec po 

opracowanym audycie,  wnioskach jakie zawiera, planuje zwołanie Zgromadzenia Wspólników 

Spółki celem przedstawienia kierunków działań dla Zarządu Szpitala? 

Zauważyła, że opracowano dokument, zrobiono audyt i jest analiza, zatem czy Gmina Barlinek 

jako większościowy udziałowiec planuje określić kierunki działań dla Zarządu Szpitala na 

podstawie wniosków, które są wykazane w przygotowanym dokumencie? 

Zwróciła uwagę, że w przesłanym zawiadomieniu o Nadzwyczajnym Zgromadzeniu 

Wspólników Spółki, jest jedynie temat przekazania środków finansowych, natomiast nie ma 

informacji o punkcie obejmującym nowe kierunki działania. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Przekazał, że wszyscy radni Gminy Barlinek otrzymali audyt, i na pewno, będą na ten temat 

debatować. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zauważyła, że Burmistrz powinien zawnioskować o zwołanie Walnego Zgromadzenia 

Wspólników Spółki i powinien określić cele działalności na 2024 rok. Wskazała, że problem 

ma właściciel spółki i powinien określić cele działalności spółki. Zaproponowała wystosowanie 

pisma do Burmistrza Barlinka, aby przedstawił jakie kierunki działalności Szpitala zostaną 

określone w związku z wykonanym audytem, w celu poprawienia sytuacji spółki. Zwróciła 

uwagę na brak informacji w sprawie przeprowadzonego audytu. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zauważył, że na odbytym spotkaniu przedstawiono jedynie kilka slajdów, natomiast radni 

otrzymali wyniki audytu. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazał, że mają zatem oni pogłębioną wiedzę o ten materiał.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Również wskazał, na brak przekazywania informacji w tej sprawie. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Odniósł się do tematu dotyczącego tajemnicy handlowej firmy FORMEDIS na jaką się 

powołuje Gmina Barlinek. Przekazał, że jest zdziwiony takimi działaniami. Zwrócił uwagę na 

spotkania jakie miały miejsce z mieszkańcami oraz na sytuację spółki. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy Powiat planuje przeprowadzić kontrole wewnętrze w szpitalach? 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że nie. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że kontrola powinna być przeprowadzona w jednym i drugim szpitalu. Skoro jest 

takie podejście jednego z właścicieli to uważa, że nie powinniśmy wykazywać biernej postawy. 

Zauważyła, że powinno to wyglądać zupełnie inaczej, wskazała, że dywagujemy już kolejny 

rok nad tym tematem i tam się kompletnie nic nie zmienia. Zauważyła, że Prezes Zarządu 

Spółki obejmując stanowisko wiedziała na co się pisze. Wskazała na problem w uzyskiwaniu 

danych od Prezesa Spółki. Przekazała, że sprawa byłaby rozwiązana już dawno, gdyby była 

podjęta uchwała Zarządu w tej kwestii, lub też sprawa byłaby skierowana do Rady Powiatu  

w Myśliborzu o zajęcie się tematem. Radni mogliby podjąć decyzję o przeprowadzeniu  

w pierwszej kolejności kontroli wewnętrznej, a później skierowanie sprawy do NIK. 

Przekazała, że takie gadanie nic nie da, ponieważ rozmawiamy na ten temat od wielu lat. 

Zwróciła uwagę na wystąpienia na sesji Rady Miejskiej w Barlinku. Przekazała, że nie wie czy 

ta sprawa ma tak wyglądać, jest zbulwersowana zaistniałą sytuacją. Przekazała, że złoży 

oficjalnie wniosek o kontrolę NIK.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zgodził się ze zdaniem Członka Zarządu, zwrócił uwagę na czas jaki minął odkąd borykamy 

się z tymi problemami. Poruszył temat dotyczący  Prezes Spółki.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, że obejmując stanowisko Prezes miała współpracować z Prezesem Szpitala  

w Dębnie w zakresie kuchni i cateringu, który był bardzo drogi w Dębnie, a Prezes miała 

wesprzeć w tym zakresie Szpital w Dębnie i tym samym zarabiać na Szpital w Barlinku. 

Ponadto współpraca miała dotyczyć laboratorium, które miało odciążyć Szpital w Dębnie  

i zarabiać w Szpitalu w Barlinku. Okazuje się, że dowiadujemy się, że to co rzekomo miało 

przynosić mniejsze straty i zyski w drugim szpitalu jest w tej chwili do likwidacji. Przekazała, 

że czuje się oszukana tym o przedstawiono. Stwierdziła, że poprzedni Prezes lepiej radził sobie 

na tym stanowisku. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zauważył, że takie założenia były, jednak okazało się, że oferty przedstawione przez Szpital 

Barlinek okazały się dużo droższe. Przedstawił informacje na temat sytuacji związaną z obsługą 

kuchni i laboratorium. Poruszył kwestię dotyczącą wyników audytu. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że dla niej tego typu audyty są niemiarodajne. Badanie dotyczy danej chwili, 

wcześniej te obszary były rentowne a teraz okazuje się, że nie są. Wskazała, że Firma 

FORMEDIS wykonała już dla nas programy naprawcze dwóch szpitali i nikt tego nie wdrożył. 

  

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym pismem. 

 

Kolejno: 

 

O godz. 9:40 Przewodniczący Zarządu ogłosił przerwę w obradach Zarządu Powiatu. 

 

Obrady wznowiono o godz. 9:55 
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Ad. 4  

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie ustalenia planu finansowego 

budżetu Powiatu Myśliborskiego i planu finansowego zadań zleconych z zakresu 

administracji rządowej na 2024 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła załączniki do uchwały. Poinformowała, że dotyczą rozpisania na jednostki 

uchwały budżetowej. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 362/1349/2024 z dnia 8 stycznia 2024 roku w sprawie 

ustalenia planu finansowego budżetu Powiatu Myśliborskiego i planu finansowego zadań 

zleconych z zakresu administracji rządowej na 2024 rok. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw  - 0, 1 Członek Zarządu (A. Prill) wstrzymał się 

od głosu 

 

Ad. 8 

Spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 9 

Zakończenie posiedzenia.  
 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 15:26 Zarząd zakończył posiedzenie. 
 

Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

Główny Specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu Powiatu 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

4.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

5.  Mariusz Norsesowicz - Członek Zarządu  ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

 

…………………………… 

 

 


